
 
 

 

2025 BIO - Eng 

 

On 11.11.2011 The Great Machine played their first show, in their own club in Tel-Aviv 

(Reality Rehab Center). Over the course of the next two years, the group performed 

non-stop on stages throughout the Tel Aviv area, leaving thrilled crowds in their wake. 

In 2013 they recorded their first EP, in 2014 their debut album, and in 2015 the double 

LP 'LOVE' which was released on vinyl by 'Rock Freaks Records’ in Germany. 

The group has the uncanny ability of belonging to multiple musical scenes due to their 

inability to belong to any specific one. "Rock & Roll" sees them as “Metalheads”, and 

the Metal scene calls them “Hippies”. These conservative perceptions did not stop them 

from shaking up the local Indie scene in Israel, while creating an alternative of their own, 

which gave stage to many other musicians & artists, thus founding the underground 

label known as 'Reality Rehab Records'. 

In the fall of 2016 they headed out on a UK & Europe tour as the opening act for 'All 

Them Witches’, which paved the way for many more shows across Europe & the UK. 

In the spring of 2017 they headed back for another successful tour in Europe, which got 

them signed by the legendary booking label 'Sound of Liberation'. 

The 2017 tour concluded in Leipzig, where they recorded their third album 'Respect', 

and in the following winter came the fourth album 'Greatestits'. Both were released in 

2018. 

2018 was a very intense and rewarding year for the group, which included an opening 

show for Ozzy Osbourne in Israel, as well as numerous Euro shows alongside artists 

such as - 'Om', 'Fu Manchu', '1000mods', 'Kadavar' 'Acid King' & 'Patty Smith'. 

Their unforgettable performance at 'Desertfest London' got them an endorsement deal 

with 'Orange Amps'. 

With the arrival of Covid19, the group quickly understood the direction of things and 

started an underground music club called 'Ashram' in Tel Aviv, where they were able to 

perform with many other bands and record their fifth album ‘Funrider’, released in 2023 

by the Berlin based label 'Noisolution'. 

2024 brought many changes to the world, and to the group’s lineup as well. 

TGM is ready to rock all stages and audiences in 2025! 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

BIO - Deutsch 

 

Am 11.11.2011 spielte The Great Machine ihre erste Show in ihrem eigenen Club in Tel 

Aviv (Reality Rehab Center). Im Laufe der nächsten zwei Jahre trat die Gruppe 

pausenlos auf Bühnen in der ganzen Region Tel Aviv auf und hinterließ begeisterte 

Menschenmassen. 

Im Jahr 2013 nahmen sie ihre erste EP auf, 2014 ihr Debütalbum und 2015 die Doppel-

LP „LOVE“, die von „Rock Freaks Records“ in Deutschland auf Vinyl veröffentlicht 

wurde. 

Die Gruppe hat die unheimliche Fähigkeit, mehreren Musikszenen anzugehören, weil 

sie sich keiner bestimmten zuordnen lässt. „Rock & Roll“ sieht sie als ‚Metalheads‘, und 

die Metal-Szene nennt sie ‚Hippies‘. Diese konservativen Wahrnehmungen hielten sie 

nicht davon ab, die lokale Indie-Szene in Israel aufzurütteln und eine eigene Alternative 

zu schaffen, die vielen anderen Musikern und Künstlern eine Bühne bot, und so 

gründeten sie das Underground-Label „Reality Rehab Records“. 

Im Herbst 2016 begaben sie sich als Vorgruppe von „All Them Witches“ auf eine UK- 

und Europa-Tournee, die den Weg für viele weitere Shows in Europa und 

Großbritannien ebnete. 

Im Frühjahr 2017 kehrten sie für eine weitere erfolgreiche Europatournee zurück, die 

ihnen einen Vertrag mit dem legendären Booking-Label „Sound of Liberation“ 

einbrachte. 

Die Tour 2017 endete in Leipzig, wo sie ihr drittes Album „Respect“ aufnahmen, und im 

darauffolgenden Winter folgte das vierte Album „Greatestits“. Beide wurden 2018 

veröffentlicht. 

2018 war ein sehr intensives und lohnendes Jahr für die Gruppe, das eine 

Eröffnungsshow für Ozzy Osbourne in Israel sowie zahlreiche Euro-Shows mit 

Künstlern wie „Om“, „Fu Manchu“, „1000mods“, „Kadavar“, „Acid King“ und „Patty 

Smith“ umfasste. 

 

Ihr unvergesslicher Auftritt auf dem 'Desertfest London' brachte ihnen einen Vertrag mit 

'Orange Amps' ein. Mit der Ankunft von Covid19 verstand die Gruppe schnell, in welche 

Richtung die Dinge sich bewegen würden und gründete einen Underground-Musikclub 

namens 'Ashram' in Tel Aviv, wo sie mit vielen anderen Bands auftreten konnten sowie 

ihr fünftes Album 'Funrider' aufnahmen, das 2023 vom Berliner Label 'Noisolution' 

veröffentlicht wurde. Das Jahr 2024 brachte viele Veränderungen in der Welt und auch 

im Lineup der Gruppe. TGM ist bereit, im Jahr 2025 alle Bühnen und Zuschauer zu 

rocken! 

 


